
L«alcalde de Sarri� demana a Girona m�s lideratge de l«�rea

urbana

Creu que la capital no s'ha de centrar nom�s en el seu terme municipal,

sin� mirar m�s enll�

L«alcalde de Sarri�, el republic� Roger Torrent.

SARRIË DE TER | L.FANALS

L'alcalde de Sarri� de Ter, Roger Torrent (ERC), creu que la ciutat

de Girona hauria d'exercir un major lideratge de l'�rea urbana, en

lloc de preocupar-se nom�s de si les infraestructures se situen dins

dels seus l�mits. "A Girona li correspon liderar l'�rea urbana i no

centrar-se nom�s en el seu terme municipal", va indicar Torrent en

el darrer ple, mentre es debatia sobre el futur empla�ament de

l'hospital Josep Trueta, abans que el conseller de Salut, Boi Ruiz, insist�s que es far� al nord de Girona.

Tant el govern (ERC) com el PSC, a l'oposici�, van coincidir en mostrar la seva preocupaci� per la indef inici� de la

conselleria de Salut sobre el futur de l'hospital, ja que Sarri� t� terrenys reservats a Mas Boscosa per a la futura

facultat de Medicina. Aix� doncs, socialistes i republicans van mostrar-se preocupats per si el projecte s'acaba

traslladant a Salt.

Enmig d'aquest debat, Torrent va demanar a la ciutat de Girona un major lideratge per a l'�rea metropolitana. El

batlle va considerar que, tradicionalment, Sarri� no s'ha sentit prou valoritzada per Girona: "Ens ha donat la

sensaci� de ser m�s el pati del darrera que l'entrada de casa", va indicar.

Torrent admet que, en els darrers anys, la situaci� ha anat canviant, per� creu que ara Girona hauria de fer un

pas m�s i exercir un lideratge en tota l'�rea urbana i no centrar-se nom�s en el seu terme municipal. "Aix� vol dir

crear unes sin�rgies positives i ser generosos amb els pobles del seu entorn", va indicar. Torrent, doncs, creu

que els diferents pobles de l'�rea urbana de Girona, com ara Sarri�, Salt, Quar t o Vilablareix, entre altres,

haurien de deixar de barallar-se i buscar sin�rgies per tal que tota l'�rea urbana pugui sor tir benef iciada dels

diferent projectes.

El ple de Sarri� es va celebrar abans que Ruiz garant�s que l'hospital Trueta es continuar� ubicant al nord de

Girona. Per aix�, el regidor del PSC Roger Casero va mostrar-se "inquiet" per la indef inici� de la conselleria i va

lamentar que el futur de l'hospital es trobi en "stand by". Torrent va compar tir la seva preocupaci� i va assenyalar

que hi ha una cer ta "por" o "incer tesa" davan la manca de def inici� de la Generalitat. Per a l'alcalde sarrianenc,

all� que estava clar "per tothom" -�s a dir, que el Trueta continuaria al nord de Girona- s'ha posat en dubte en les

darreres setmanes a causa dels rumors i les suspic�cies "fonamentades pel silenci del depar tament". Per aix�,

l'alcalde va considerar que cal insistir a Salut perqu� concreti el projecte el m�s aviat possible i no va descar tar,

f ins i tot, que els grups municipals de Sarri� facin una moci� conjunta. Ahir, per�, Ruiz va insistir que el Trueta

anir� al nord de la ciutat, tot i que no va concretar el projecte.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/girona/2014/03/27/lalcalde-sarria-demana-girona-mes/662496.html?utm_source=rss


